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Vragen van het lid Pechtold (D66)
aan de minister van Onderwijs,
Cultuur en Wetenschap over
geldgebrek van botanische tuinen.
(Ingezonden 30 september 2009)

1
Bent u bekend met het bericht dat
steeds meer universiteiten hun
botanische tuinen sluiten wegens
geldgebrek?1

2
Is bekend hoeveel de verschillende
universiteiten tekort komen op hun
begroting om hun botanische tuinen
open te houden?

3
Heeft er overleg plaatsgevonden met
universiteiten over de mogelijke
sluiting van de botanische tuinen? Zo
ja, wat is de uitkomst van die
gesprekken? Zo nee, bent u
voornemens dit te gaan doen?

4
Bent u van mening dat de botanische
tuinen niet meer relevant zijn voor
het doen van onderzoek en daarmee
hun wetenschappelijke functie
hebben verloren? Zo ja, waarom? Zo
nee, waarom niet?

5
Bent u van mening dat de botanische
tuinen een belangrijk «visitekaartje»
zijn voor universiteiten om
kennisoverdracht naar een groot
publiek te bewerkstelligen? Vindt u
het belangrijk dat dit cultureel en

natuurhistorisch erfgoed toegankelijk
blijft voor een groot publiek?

1 NOS Journaal, 26 september 2009.
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